
DS Udinese: Asamoah w Romie? Za wcześnie mówić o mercato

News - ASRoma.pl

Pomocnik Udinese, Asamoah, to nazwisko pojawiające się w ostatnich

dniach, jeśli chodzi o plotki transferowe związane z Romą. Graczem

interesuje się wiele drużyn, choć dla Dyrektora Sportowego Zebrettich,

Fabrizio Lariniego, jest zbyt wczesnym mówić o mercato, o czym

przekonywał w wypowiedzi dla forzaroma.info.

 

Larini, istnieje zainteresowanie Romy osobą Asamoah?

- Udinese nie podjęło jeszcze decyzji w sprawie Asamoah, mercato nawet się jeszcze

nie zaczęło i jest za wcześnie, aby dokonywać różnego rodzaju dyskusji.

 

Zawodnik poprosił o zostanie sprzedanym?

- Zawodnik nie prosił, aby zostać sprzedanym, czuje się bardzo dobrze w Udine.

 

Mówi się o poważnych liczbach za kartę gracza. Jesteśmy przy 15

milionach?

- Liczby, które można wyczytać z gazet są całkowicie bezpodstawne: mercato ustala

cenę piłkarza, a sesja się jeszcze nie rozpoczęła.

Asamoah nie rusza się zatem z Udine?

- Nie mogę oczywiście dać gwarancji, ani w takim ani w innym sensie.
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